
ŠOKUJÍCÍ SVĚDECTVÍ ČESKÉHO ŽOLDÁKA
BOJUJÍCÍHO ZA UKRAJINU! Matouš Bulíř
neskutečně naložil přitroublému Cemperovi a
Zdechovskému ve videu přímo z fronty –
popsal korupci a mizení miliard dolarů ze
zahraniční pomoci – na frontu pro Ukrajinské
vojáky se nic z těch peněz nedostane!
(VIDEO)
- CZ24 News | 15. března 2023

ČESKO/UKRAJINA: Redakce Aeronet obdržela v pondělí upozornění na video, které na svém
Facebooku [1] publikoval český žoldák a dobrovolník na Ukrajině Matouš Bulíř, jenž bojuje
na straně AFU (Ukrajinských ozbrojených sil) a rozhodl se, že natočí vzkaz dvěma osobám v
České republice. Video bylo věnováno Janu Cemperovi, redaktorovi serveru Manipulatori.cz
a europoslanci Tomáši Zdechovskému (KDU-ČSL).

Oba dva totiž začali Matouše Bulíře obviňovat, že je dezinformátor, a to kvůli tomu, jak kriticky a
pravdivě informuje o skutečném stavu a o útrapách ukrajinských vojáků na frontě na Donbasu.
Matouš totiž nepokrytě už delší dobu upozorňuje na bezbřehou korupci na Ukrajině, která vede k
tomu, že z těch desítek miliard dolarů z pomoci kolektivního Západu se na frontu na Donbas na
východě Ukrajiny nedostane vůbec nic. Naprosto nic!

Ukrajinští vojáci pořád bojují se sovětskými zbraněmi, pořád fasují sovětskou výstroj a výzbroj.
Pokud vojáci chtějí něco aktuálního, moderního, musí si to sami koupit za vlastní peníze. Když
někdo přijde bojovat na frontu na Donbasu, dostane do ruky sovětský Kalašnikov AK-74 a
přesně 4 zásobníky se střelivem. To je všechno. Voják nedostane ani sumky, tedy závěsná
pouzdra na zásobníky a granáty.

Kdo si nekoupí sumky, musí ty zásobníky nosit po kapsách u kalhot nebo u kabátu, takže v boji hrozí,
že prostě ty zásobníky z kapes vypadnou. Západní technika na východě Ukrajiny je, ale ne na čele
fronty ale vzadu, v týlu. Západní zbraně jsou až daleko za čelem fronty. Vepředu na čele fronty se
jede pouze sovětská technika a sovětské zbraně. Matouš Bulíř se proto ptá, kde jsou ty miliardy
dolarů? Kde je ta pomoc západu? Na východě Ukrajiny není nikde vidět. Na západě Ukrajiny ovšem
ano, tam prý ty peníze opravdu proudí, tam to vidět je.

VIDEO: Záběry z transportu na frontě
Co je zásadní, to je svědectví Matouše o rozdělení Ukrajiny, na východní a západní část a jeho slova o
tom, že mezi vojáky opravdu nacismus je, ale česká média se to snaží popírat. Matouš Bulíř
zároveň vyzval k zastavení neomezené pomoci Ukrajině, která běží na úkor českého národa,
dokonce to někdy vypadá až tak, že by česká vláda chtěla prodat Pražský hrad, aby měla peníze a
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mohla je poslat na Ukrajinu.

A to je prý špatně. Ukrajině se má prý pomáhat přímo osobní pomocí, to znamená, že kdo chce, ať
přijede na Ukrajinu a bojuje, ale nemělo by to být tak, že do Ukrajiny se budou sypat peníze a politici
v Evropě si na tom budou dělat politické body pro své volební kampaně. Matouš Bulíř tak vyzval
Cempera i Zdechovského, aby přijeli na Ukrajinu, aby se zapojili do bojů a pomohli mu najít ty
zbraně a ty miliardy dolarů z té západní pomoci. Jenže, reakce byla bleskurychlá.

Tomáš Zdechovský v komentářích k videu obvinil Matouše Bulíře, že na Ukrajině nikdy nebojoval, a
že svá videa z Ukrajiny netočí na Ukrajině, ale na zahradě v Čechách. Matouš Bulíř mu na to
odpověděl krátkým videem z transportu na frontě [2], kdy sedí spolu s dalšími vojáky AFU
na autě, podle typického zvuku motoru by to mohlo být sovětské BVP-1/2, ale to není ani
podstatné.

Reakce Tomáše Zdechovského v komentáři vpravo

Zásadní je to, že tyto informace o stavu ukrajinské armády přichází přímo od českých žoldáků, kteří
nemají klapky na očích a objektivně vidí, co se na frontě děje. Nelze se tomu divit, jde jim o život. Ty
peníze proudící ze Západu na Ukrajinu prostě nekončí tam, kde se rozhoduje o válce, tedy na
frontové linii, protože ty peníze mizí na západě Ukrajiny a v Kyjevě. Dokonce to vypadá tak, že Kyjev
nechce o tu západní techniku přijít na východě země a dopředu si ji schovává pro tzv. Novou
Ukrajinu po skončení války.

Český žoldák s kritickými názory na bezmezné financování
Ukrajiny ze strany EU se stal nepohodlným pro Fialovu
mediální frontu
Někteří fialovci už dokonce Bulíře obvinili z toho, že si spletl strany a měl jít bojovat na druhou
stranu k Wagnerovcům vzhledem ke svým výrokům o ukrajinské armádě, jenže Matouš jim na to
odpovídá, že on bojuje na Ukrajině a za Ukrajinu, ale zajímá ho pravda a pravdivé informování o
stavu na frontě. A podle jeho názoru Cempera a Zdechovského pravda nezajímá.

Na konci videa se Matouš rozloučil pozdravem “Nic než národ!” a to je překvapení, protože
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to je heslo a pozdrav Československých legií za I. sv. války v carském Rusku a později už
tedy v Sovětském svazu. Jedná se o vlastenecký pozdrav, přičemž člověk by spíše čekal pozdrav
“Sláva Ukrajině!” apod. Je jasné, že Matouš Bulíř není ten klasický “ideometčík” na ukrajinském
frontu z řad mediálních žoldáků z kanceláří Manipulátorů nebo z Brusele.
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Matouš Bulíř z České legie

Video je opravdu zásadní, protože obsahuje informace o skutečném stavu na frontě z pohledu AFU a
je jasné, že tyto informace se nehodí do krámu mediálních válečníků z řad Fialova
establishmentu. Především Bulířova výzva k okamžitému zastavení neomezené pomoci
Ukrajině je naprosto stěžejní, protože se ukazuje, že celý rok trvající pomoc ze západu vyšla
nazmar, na frontě to prostě není vidět a ti vojáci pořád bojují se starými zbraněmi a s mizernou
výstrojí.

Ve chvíli, kdy si vojáci AFU musí kupovat svou vlastní výstroj a výzbroj, už nemá smysl se bavit o
další pomoci Ukrajině, protože je jasné, že ty peníze mizí v korupční pavučině Ukrajiny. Jak ve videu
zaznělo, vstoupit do boje za Ukrajinu může každý, protože Ukrajina bere úplně každého, protože jí
chybí lidé na frontě. To není žádné překvapení, Donbas je ruský velkomlýn na ukrajinské maso a v
mnoha ohledech v tom lze spatřovat účel, kdy na frontu jsou posílání Ukrajinci s ruským původem,
příbuzenstvem apod.

Rozdělení Ukrajiny jako proces etnického rozdělení Ukrajiny
před rok 1917 a zánik bolševiky vytvořené Velkoukrajiny
V tomto ohledu to dokonce dává smysl, že Kyjev úmyslně nedodává na východ na frontu zbraně a
vybavení, aby těch Ukrajinců s ruským původem či příbuznými padlo na Donbasu co nejvíce. Ruská
média minulý týden publikovala zajímavou statistiku, že nejvyšší počet odvedenců a mobíků do války
o Donbas pochází od odvodních komisí v Oděské oblasti, kde je největší koncentrace ruských
Ukrajinců na jihu Ukrajiny. A najednou to dává děsivý smysl, proč ti vojáci na Donbasu mají tak
mizerný výcvik, tak mizernou výstroj a tak moc tam umírají.

A je jasné, proč v takové chvíli Ruská armáda nechce Bachmut vybombardovat ze vzduchu a srovnat
se zemí, protože v tom městě je podle Jevgenije Prigožina na 70 000 vojáků AFU
mobilizovaných v posledních několika měsících zejména v Oděské oblasti. Rusové by tak
bombardovali v Bachmutu své vlastní lidi. To je děsivé zjištění pro velitele a stratégy v ruském
generální štábu, takže Jevgenij Prigožin a Wagnerovci město obkličují s nadějí, že se zopakuje model
Děbalceva, ale se šťastnějším koncem. Proto právě i Prigožin nedávno ve videu vyzval Zelenského,
aby nařídil stažení vojsk z Bachmutu. Je tam totiž v řadách AFU mnoho etnických Rusů z Oděské
oblasti.

Válka na Ukrajině je ve skutečnosti válkou o rozpad Ruska a k tomuto účelu je v Londýnských
kancelářích již rozhodnuto, že celá Ukrajina bude obětována, pokud to povede k výsledku
destabilizace v Rusku s výsledkem, nebo s nadějí na výsledek, tedy pád ruské vlády. Zatím nic tomu
nenasvědčuje, a to hlavně díky tomu, že na Ukrajině se stále ještě nevede regulérní válka, ale jenom
speciální operace se všemi aspekty s tím spojenými. Je to operace, která sleduje mnoho
geopolitických cílů Moskvy a vítězství na Donbasu je jenom jedním z celé řady cílů, které
byly stanoveny v Kremlu.

Ukrajina se má stát znovu zemí rozdělenou podle etnického klíče jako kdysi, před nástupem
bolševiků k moci v roce 1917. Federalizace Ukrajiny selhala, protože Minské protokoly byly Kyjevem
sabotovány. Nic jiného než rozdělení Ukrajiny tak již nepřipadá v úvahu, přestože to bude znamenat
v konečném důsledku oslabení vlivu Moskvy na Ukrajinu jako celek, ale dojde k ovládnutí ruských
etnických území na Ukrajině. Pro Moskvu a pro Chabad Lubavitch je to dobré řešení. Už ne tak
dobré je to pro Rusko a pro ruský národ.
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